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Sent: Thur 1/7/2021 8:09:09 AM

Subject: RE: Inventarisatie thema's en ontwikkelingen

Received: Thur 1/7/2021 8:09:09 AM

Prima, dank je wel EN
Insteek is dan dat we aan de slag gaan/blijven met de thema "s: vaccinatie (incl specifieke doelgroepen) en

daarnaast doelgroepen lage ses, jongeren, ouderen.

Wb testen zijn er nu geen extra exercities opgestart toch, naast het reguliere werk in de werkpakketten?
Datzelfde geldt voor thuisblijven/quarantaine/isolatie.

Het is dan iig goed om te bespreken hoe om te gaan met multiple/competing goals als thema.

Andere thema’s op de long list:

Impact crisis op welbevinden/mentale gezondheid

Leefstijl en covid-19

We kunnen hier een open discussie over voeren maar als jullie er als kernteam al ideeén over hebben is het goed
om dit al voor te sorteren en de discussie in te perken.

Tot maandag,

groet, EXER

trom: IEEE SEERev i>
Sent: woensdag 6 januari 2021 16:53

To:INCAEDNSE c vr.>
Subject: RE: Inventarisatie thema's en ontwikkelingen

HEE

buiten verzoek

Thema's, goed punt.
We zijn naar mijn idee al heel druk met het huidige thema vaccinatie en wat daar achter wegkomt:

¢ vaccinatie bij diverse doelgroepen; lage SES, jongeren, zorgpersoneel.
« volhouden van maatregelen als je eenmaal gevaccineerd bent.

Daarnaast blijft testen een ‘doorsudderend’ thema.

Goed om maandag in het WP-leidersoverleg te polsen of we andere in het oog springende thema’s over het hoofd

zien. Ik zet het op de agenda.

Vriendelijke groet,
5.1.2e

RIVM

From: ESEco ivm.ni>
Sent: woensdag 6 januari 2021 16:41

To: 5.1.2e rivm.nl>

Cc: 5.1.2e rivm.nl>

Subject: Inventarisatie thema's en ontwikkelingen



1062102

buiten verzoek

Hopelijk ben je weer goed gestart.

Vraagje voor het kernteamoverleg en WP overleg:
Is er vanuit het kernteam nog behoefte aan een nieuwe inventarisatie van thema’s en ontwikkelingen voor de

kennisprogrammering van de gedragsunit?
Het idee was dat we maandelijks een inventarisatie in het team houden, maar als we qua thema’s al overlopen
heeft dit weinig zin.

Als we wel een inventarisatie willen houden, zouden we dit ook in het WP leiders overleg kunnen doen ipv een mail

rondsturen.

We horen graag, bedankt alvast.

groet,


